

Resumption of Business Operations for Nefful Malaysia (KL)

The Malaysian Government has officially announced the resumption of selected business operations with the enforcement of strict health-related standard operating procedures (SOP). Nefful Malaysia (KL) shall resume business operations and do our best to ensure the following standard operating procedure are put in place.

1. Ensure separation of at least a metre to limit close contact;
2. Walk-ins are not encouraged unless necessary, you may wish to online purchase, fax or email in your order form to our office instead;
3. Reduce or avoid proximity of physical interactions e.g. Handshake and hugs;
4. Personal data of visitors will be collected before entering the premise, for the purpose of contact tracing.
5. You will be required to wear a mask, take body temperature and use the hand sanitizer before you enter the office premise;
6. Visits to the showroom is limited to 3 visitors at any one time;
7. Visitors entering the premise is limited to 20 or fewer visitors at any one time;
8. Do not visit the office if you are feeling unwell.

As the governing rules differ in different states, the offices in Penang and Kuching shall continue to provide service remotely. The Company shall update on the resumption of business operations in Penang and Kuching on a later date. Do stay tuned to our updates.

For safe distancing to be effective, we urge everyone to take these measures seriously and do our part. We seek your understanding in this matter and apologize for any inconvenience caused. Let's fight Covid-19 together!

03.05.2020

妮芙露馬來西亞（吉隆坡分公司）重啓對外營業

馬來西亞政府宣布於 5 月 4 日起，為振興經濟，部分領域行業允許復工，但必須嚴格遵守執法單位所設定之規定及標準作業流程（SOP）。妮芙露馬來西亞（吉隆坡分公司）重啓對外營業，為配合政府之呼籲及保護所有會員之安危，公司將採取以下之措施：

- 1、人與人之間須保有至少一米之距離，減低近距離群聚傳染風險。
- 2、如非必要請減少親臨公司，歡迎使用線上訂購、傳真、郵件將訂單發送至公司。
- 3、保持安全社交距離、停止各種社交接觸，如握手、擁抱等皆應避免。
- 4、進入公司前，須填寫【追蹤聯絡表格】，以利防疫單位於必要時，進行追蹤使用。
- 5、進入公司前，請戴上口罩、測量體溫以及使用手部消毒液後，方可進入公司。
- 6、進入展示間的人數，每次上限為 3 位。
- 7、為防止群聚風險，公司將控制現場會員人數，上限人數為 20 人。
- 8、如您感到身體不適時，請勿訪公司。

由於各州政府措施不一，檳城及古晉分公司將持續以遠端式提供服務，公司將陸續佈達兩家分公司重啓對外營業之公告，敬請留意！

公司呼籲夥伴們務必嚴正看待以上措施，以其安全社交距離措施得以有效執行，感謝您的諒解與支持，讓我們共同努力為抗疫盡一份心力！早日恢復正常的健康生活與環境。

03.05.2020